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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию теоретических и практических аспектов учета основных средств по российским стандартам и МСФО. Целью исследования является изучение особенностей учета основных средств, а также предложения по его совершенствованию при переходе к новому стандарту. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотрения порядка учета основных средств по ФСБУ 6/2020; 2. Анализ характеристики нормативной базы по учету основных средств; 3. Изучение понятия основных средств; 4. Анализ деятельности ПАО «Аэрофлот» за 2018-2020гг; 5. Разработка рекомендаций для ПАО «Аэрофлот» при переходе к новому порядку учета основных средств согласно ФСБУ 6/2020. В процессе работы был проведен анализ конкурентной среды ПАО «Аэрофлот», анализ динамики финансовых показателей, анализ структуры основных средств. Также была проведена проверка выполнения требований неравенства абсолютной ликвидности. Были рассмотрены особенности учетной политики организации, а также нововведения в учете основных средств согласно ФСБУ 6/2020. В заключении работы был проведен сравнительный анализ требований к учету основных средств и также даны рекомендации ПАО «Аэрофлот» по переходу к новому порядку учета.
        

        
          This work is devoted to the study of theoretical and practical aspects of accounting for fixed assets according to Russian standards and IFRS. The purpose of the study is to study the features of accounting for fixed assets, as well as proposals for its improvement in the transition to a new standard. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Consideration of the procedure for accounting for fixed assets according to FSBU 6/2020; 2. Analysis of the characteristics of the regulatory framework for accounting for fixed assets; 3. Study of the concept of fixed assets; 4. Analysis of the activities of PJSC Aeroflot for 2018-2020; 5. Development of recommendations for PJSC Aeroflot when switching to a new procedure for accounting for fixed assets in accordance with FSBU 6/2020. In the process of work, an analysis of the competitive environment of Aeroflot PJSC was carried out, an analysis of the dynamics of financial indicators, an analysis of the structure of fixed assets. We also checked the fulfillment of the requirements of inequality of absolute liquidity. The features of the accounting policy of the organization, as well as innovations in the accounting of fixed assets in accordance with FSBU 6/2020, were considered. At the end of the work, a comparative analysis of the requirements for accounting for fixed assets was carried out and recommendations were also given to Aeroflot PJSC on the transition to a new accounting procedure.
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